
Reactie Raad van Bestuur Atletiek Vlaanderen tijdens infomoment met coaches op 22 november 2024 

 

Als opener zou ik als voorzitter jullie toch graag wijzen op enkele bezorgdheden, uitspraken en praktijken, 

die wij als Raad van Bestuur allerminst appreciëren. 

Verandering brengt sowieso weerstand. Die verandering zat er al een tijdje aan te komen en wij vonden 

samen met de technische directie de nieuwe Olympiade het ideale startpunt hiervoor. In ons 

communicatieplan was het de bedoeling om dit uiteen te zetten na de Olympische Spelen om de 

gemoedsrust van de atleten niet te verstoren, maar we werden in snelheid gepakt door een spijtige lek 

binnen onze organisatie. Maar dat jullie de pers betrokken bij de ontstane heisa, zint ons allerminst, vooral 

de manier waarop, door leugens te verspreiden en op de man te spelen. Twee dagen na de uitnodiging voor 

deze meeting ons gebrek aan communicatie aanwrijven is beneden de gordel.  De 23 coaches die hun 

handtekening plaatsten onder de ‘Open Brief’ bestonden uit een deel mensen die vandaag op geen enkele 

wijze in aanraking komen met onze werking, 1 coach gaf 2 dagen na de brief zijn ontslag om in een andere 

sport zijn boterham te gaan verdienen. De dag van het verschijnen van de brief namen verschillende coaches 

contact op om persoonlijk aan mij te vertellen dat “dit niet de bedoeling was” en “ze zich distantieerden van 

…”. Alleen wij blijven voor schut staan in de media door de “toptrainers”. Wie is dat ? Jullie ? Een paar 

hardliners  met een rekening te vereffenen ? Een enkeling die een heksenjacht probeert te ontketenen. 

Hierin spelen wij niet mee, maar zoeken een serene en constructieve manier om tot een dialoog te komen, 

hetgeen we eerst met onze primaire zorg, de topatleten, hebben afgewerkt en nu ook met jullie. Ongezien is 

ook de manier waarop jullie het ontslag eisen van een nieuw aangeworven personeelslid, zonder dat hij de 

kans heeft gekregen zich te bewijzen en zelfs zijn visie te geven, ongezien. De Raad van Bestuur betreurt deze 

handelswijze ten zeerste en juist dat brengt imagoschade aan bij onze atletieksport. We kunnen alleen maar 

hopen dat deze imagoschade binnen de perken blijft.   

Voor ons topsportbeleid zijn wij als Raad van Bestuur verantwoording verschuldigd aan onze stakeholders: 

de clubs en de overheid. Dat laatste is ondertussen meerdere malen gebeurd door de technische directie en 

droeg de goedkeuring weg van zowel Sport Vlaanderen als het BOIC. Maar ook de clubs leveren elk jaar een 

belangrijke bijdrage aan onze topsportwerking want liefst 30% van onze eigen middelen gebruiken we 

hiervoor naast de overheidssubsidies, geld dat we onder andere halen uit de lidgelden van de clubs en hun 

leden. Dat betekent om het zeer simplistisch te houden dat een clublid gemiddeld liefst €10 van de ongeveer 

€35 voor een startnummer afdraagt naar de topsportwerking. Zo moeten we elk jaar weer verantwoording 

afleggen op de Algemene Vergadering eind maart. Wij  zijn de clubs dankbaar voor de éénmalige impuls dit 

jaar van €75.000  met de belofte om een efficiënt, professioneel en kostenbesparend topsportactieplan uit 

te laten werken met aandacht voor de atleet, waarvan jullie het resultaat kennen. 

Vergeet ook niet dat we al het sponsorgeld besteden aan de steeds duurdere reis- en verblijfkosten van de 

aangroeiende selecties, wat we alleen maar kunnen toejuichen. Succes heeft dus duidelijk een prijs.  

Dat wij geen aandacht besteden aan Halve Fond/fond kan ik zeker ontkrachten als je weet dat we steeds de 

800m en 1500m in ons speerpuntenbeleid hebben opgenomen hoewel Sport Vlaanderen hier nauwelijks 

subsidies, namelijk 6000€, voor heeft. Uit onze jaarrekening van 2023 blijkt dat we om en bij de €200.000 

besteedden aan deze disciplinegroep of zo’n 30% van onze eigen middelen die naar Topsport gaan. Ook het 

binnenhalen van het EK Veldlopen en het EK Running belangt deze doelgroep aan en daarvoor kan ik alleen 

maar deze Raad van Bestuur voor feliciteren. Hun belangeloze inzet voor onze atleten en onze sport krijgt 

mijn inziens veel te weinig waardering.   

Ons verwijten dat we geen beleidsplan hebben getuigt van een gebrek aan kennis (en respect) voor de 

decretale verplichtingen van een sportfederatie : om belastinggeld te mogen gebruiken moeten we in alle 

domeinen van onze werking een beleidsplan indienen, dus ook voor topsport. Daarbij wordt door Sport 

Vlaanderen bepaald wat een beleidsplan is en ook door hen beoordeeld. Dit beleidsplan is de basis waarop 

de taskforce onze topsportsubsidie berekent. 

Kortom wij scharen ons met de voltallige RVB achter het beleid en de visie van de technische directie, waar 

iedereen de kans krijgt om zich te ontwikkelen en te genieten van de beste professionele omkadering en 

medisch-wetenschappelijke ondersteuning en dit allemaal in het belang van onze atleten, onze primaire zorg.  


